

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/2336/Add. 5
11 October 1965

Limited Distribution

Original: English

CONSOLIDATED LISTS OF RESIDUAL RESTRICTIONS

Addendum

JAPAN

The Government of Japan has notified the liberalization of the importation of passenger automobiles and imitation jewellery of glass. Accordingly, the following modifications should be made in L/2336:

page 78: Delete item ex 7019 and the accompanying description

page 81: In the description for item ex 8702-1, add after "(... track-laying type)" the following: "(only those once purchased by end users)".

LISTES CODIFIEES DES RESTRICTIONS
RESIDUELLES A L'IMPORTATION

Addendum

JAPON

Le gouvernement japonais a annoncé la libéralisation des importations des automobiles pour le transport des personnes et de la bijouterie fantaisie en verre. En conséquence, il y a lieu de modifier comme suit les indications contenues dans le document L/2336:

page 84: Supprimer le chiffre ex 7019 et la désignation correspondante

page 87: Sous ex 8702-1, ajouter après (... véhicules sur chenilles): "(seulement s'ils ont été achetés par des usagers finals)".